
Zápis ze 147. (1.) schůze výboru MVS JČMF dne 24. června 2002

Přítomni: J. Bečvář, J. Bouchala, M. Čadek, J. Fiala, J. Franců, D. Hlubinka, J. Kratochvíl, B. Maslowski,
L. Pick, J. Rákosník, J. Slovák, S. Staněk, M. Kopáčková, M. Tvrdý

Omluveni: P. Girg, M. Krbec, B. Zelinka

Hosté: K. Horák

Program: 1) Volba nového předsednictva výboru
2) Delegování aktivit MVS
3) Diskuze k Informacím MVS
4) Členská agenda
5) Různé

ad 1) Schůzi svolal předseda volební komise K. Horák. Řídil volby předsedy MVS a nově zvolenému
předsedovi předal řízení schůze.

Výbor zvolil J. Kratochvíla předsedou MVS poměrem hlasů 11 pro, 0 proti, 1 absence. J. Rákosník a
B. Maslowski byli zvoleni místopředsedy, L. Pick pokladníkem a J. Fiala tajemníkem.

Výbor se usnesl, že podpisová práva k účtu MVS budou převedena na L. Picka, J. Kratochvíla, J. Rá-
kosníka, B. Maslowského a D. Hlubinku.

ad 2) Výbor delegoval J. Slováka jako zástupce JČMF v Radě Evropské matematické společnosti. L. Pick
bude nadále korespondentem do Newsletteru EMS.

Řízení soutěže SVOČ bude mít na starosti J. Kratochvíl.

ad 3) Přípravu a distribuci Informací MVS budou nadále zajišťovat J. Bečvář a J. Rákosník.

Bylo rozhodnuto, že Informace MVS budou dále rozesílány v tištěné formě, navíc budou připravovány
i v elektronické formě a vystavovány na webových stránkách MVS. Čtenáři budou vyzváni, aby určili,
která forma jim více vyhovuje. Na základě odezvy se popřípadě přistoupí ke změně distribuce.

ad 4) J. Fiala seznámil přítomné s 11 žadateli o členství v MVS:
Doc. RNDr. Jaromír Baštinec, CSc. (FEKT VUT v Brně),
Doc. RNDr. Dr. Radim Bělohlávek, PhD. (PřF UP v Olomouci),
prof. RNDr. Viktor Beneš, DrSc. (MFF UK v Praze),
RNDr. Miroslav Koucký, CSc. (TU v Liberci),
Mgr. Eva Lešanská, PhD. (PřF UP v Olomouci),
Ing. Luděk Nechvátal (FSI VUT v Brně),
Libor Pavlíček (studující MFF UK v Praze),
Mgr. Vojtěch Pravda, PhD. (MÚ AV ČR),
Dalibor Straka (studující MFF UK v Praze),
RNDr. Petra Šindelářová (MÚ SU v Opavě),
RNDr. Josef Voldřich, CSc. (FAV ZČU v Plzni).
Všichni žadatelé byli výborem jednomyslně přijati za členy MVS. U V. Beneše a J. Baštince bylo členství
v MVS podmíněno členstvím v Jednotě.

ad 5) Bylo dohodnuto, že schůze se budou konat ve středu odpoledne. Příští schůze bude v listopadu
(předběžně třetí středu odpoledne).

Zapsal: J. Fiala


